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W Urzędzie Miasta w Bolesławcu została  przedstawiona koncepcja rozbudowy stadionu miejskiego przy ul.

Spółdzielczej. W spotkaniu uczestniczyli m.in. przedstawiciele  MKS Bolesłavia, MOSiR, firmy AMIBUD, która opracowała

koncepcję rozbudowy stadionu.
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-Powstanie koncepcji zostało poprzedzone szczegółowymi konsultacjami Związku Piłki Nożnej i Związku Lekkiej Atletyki.

Mamy przedstawiciela MKS Bolesławia- jednego z najlepszych klubów, liczącego się w skali kraju. Ich opinie są dla nas

decydujące. Stadion powoli nabiera kształtu w tej chwili mamy koncepcję. Trzeba doprowadzić do tego, żeby

dokumentacja szczegółowa ujrzała światło dzienne. Wtedy będziemy wiedzieli o statecznym koszcie– informuje

prezydent Bolesławca Piotr Roman, zaznaczając przy tym, że rozpoczęcie inwestycji możliwe będzie po pozyskaniu

źródeł partycypacji finansowej.

Urząd Miasta zamierza ubiegać się o dofinasowanie inwestycji, ponieważ  rozpoczęcie inwestycji uzależnione jest od

zdobycia środków na ten cel. Warto przypomnieć, prezes Polskiego Związku Lekkiej Atletyki  poinformował pismem, że

poparł starania władz miasta Bolesławca oraz działaczy MKS Bolesłavia  o wpisanie budowy stadionu i treningowej hali

lekkoatletycznej do „Programu inwestycji o szczególnym znaczeniu dla sportu polskiego”.

Koncepcja przewiduje trybuny żelbetowe na około 900 osób. - Stadion został zaprojektowany jako obiekt kategorii IV A,

na którym będzie można rozgrywać zawody ograniczone mistrzostw Polski, zawody regionalne, mitingi międzynarodowe

– mówi Cezary Ilnicki, projektant z firmy AMIBUD.   Powierzchnia użytkowa wynosi 21002 , powierzchnia bieżni 6 tys. m2

, powierzania boiska 9 tys. m2 . - Dodatkowo zaprojektowaliśmy halę treningową lekkoatletyczną - taki ewenement w

skali kraju. Jest to hala do skoku o tyczce o wysokości 9 m. Nie ma takich obiektów w Polsce dużo, są dwa lub trzy –

informuje projektant.

W koncepcji zaplanowano m.in.: sanitariaty, szatnie, obiekty klubowe, zaplecze dla piłkarzy, pomieszczenia magazynowo
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– biurowe, fotowoltaikę, oświetlenie, monitoring, wi-fi.

info/2017/04/koncepcja_stadionu
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